



**6-2023**

## **Protokoll fört vid styrelsemöte/styrelseseminarium för Södermanlands Golförbundet den 22-23 Augusti 2023 Ålands GK**

### **Närvarande:**

Mikael Larsson	Hans Gardehall
Fredrik Winberg	Paul Anderson
Matts Spångberg	Per Forsberg
Jan Vinger	

### **§ 1 Mötets öppnande**

Mötet öppnades av ordförande Mikael Larsson.

### **§ 2 Föregående protokoll**

Protokoll från föregående möte godkändes.

### **§ 3 Ekonomi**

Hans Gardehall redovisade ekonomin, bilaga.  
All verksamhet inom budget.

Budget från verksamhetsansvariga för 2024 önskas inför nästa styrelsemöte.

### **§ 4 Verksamhetsplaner**

Matts Spångberg önskade verksamhetsplaner för 2024 till nästa styrelsemöte för färdigställande av material inför höstmötet.

### **§ 5 Rapport från kommittéerna**

#### **Tävling**

Fredrik rapporterade om nytt förslag för DM i nytt koncept på Eskilstuna 2024. Fredrik ansvarar tillsammans med Per och skapar ett nytt upplägg.

Det har inkommit en motion/skrivelse med förslag för H70 att spela från blå tee. Styrelsen konstaterar att det inte är att anse som en motion utan en fråga om tävlingsbestämmelser och hänskjuter till TK för beredning och beslut.

#### **Junior**

Jan rapporterade att han avgår som junioransvarig efter denna säsong.

### **§ 6 Seminariefrågor**

#### **Medlemsutveckling i distriktet, bilaga**

Underlaget genomgicks och precis som inom SGF finns en fortsatt nedgång. Södermanland tappar också fler juniorer än Sverige procentuellt. SGF har även tagit fram nyckeltal utifrån vad det kostar att driva en anläggning. Flera av SöGDFs anläggningar ligger i ett läge där ideellt arbete sannolikt är nödvändigt för långsiktig överlevnad. För att förmedla läget till klubbarna beslöts att genom SGF förmedla nyckeltal kring detta på höstmötet.



SGF har diskussion på gång kring juniorutveckling på kommande möten för att försöka vända trenden. Minskningen fortsätter trots tävlingsframgångar.

### **Tydligare inriktning i distriktets verksamhet**

#### **TK-frågor:**

Vi har framgångsrikt och uppskattat seriespel för alla distriktets golfare som vi ska fortsätta med. Serielagsavslutningarna finns det synpunkter på från enstaka klubbar.

Sörmlandsutbytet fungerar skapligt och bör fortsätta.

TK ser över DM, enligt ovan.

TK uppdras att se över och utveckla samt tydligare förankra deltagandet och skyldigheter i samband med anmälningar och utläggningskonferenser gentemot klubbarna för seriespelet.

Hur kan vi lyfta organisations- och ordförandemästerskap så att fler deltagar?

När är TK redo att ta nästa steg i digitaliseringen av seriespel och resultatrapportering så vi är förberedda om färre vill arbeta ideellt?

Finns det skäl att se över H60 indelningen där de över 65 vill spela tidigare och de som fortfarande arbetar vill spela senare?

TK uppdras att bearbeta frågorna och i samråd med klubbarna hitta lösningar.

#### **Junior/ungdom:**

Hur utvecklar vi att fler klubbar engagerar sig i juniorverksamheten. Styrelsen önskar att en kommitté kan skapas under 2024 av klubbar som är engagerade och har fungerande ungdomsverksamhet på hemmaklubben?

Styrelsen konstaterade att det varit svårt att få klubbarna engagerade i Juniorprojektet. Styrelsen föreslogs därför att ett nytt koncept tas fram och beslutas av klubbarna på höstmötet där vi kan fördela ut pengarna direkt till klubbarna att användas i deras egen verksamhet eftersom vi inte får deltagare till planerad verksamhet. Matts tar fram ett förslag.

#### **Domare:**

Styrelsen konstaterade att antalet domare i distriktet minskar och att nyrekryteringen är svår, samtidigt som vi sannolikt står inför en pensioneringsvåg.

Mikael har tagit kontakt med närliggande distrikt som möter samma problem och diskuterat en regionsindelning kring domare. Mikael och Per arbetar vidare med frågan tillsammans med andra distrikt.

Vi behöver kanske ha färre domare på plats men tillgängliga för frågor från tävlingsledningarna på vissa tävlingar för att lösa situationen.

#### **Kommunikation, hemsida utbildning:**

Konstaterades att hemsidan inte fått genomslag på nya besökare efter revideringen.

Diskussion om hemsidan är ett kommunikationsverktyg för medlemmar och klubbar eller mer av informationsbas. Det är otydligt vem vi vill attrahera med hemsidan och det är sannolikt en fråga som bör fortsatt utredas.



Utifrån att SGF kontinuerligt utökar sina digitala utbildningar bör vi ställa oss frågan om vi har en framtida plats för att genomföra utbildningar med framgång och i så fall inom vilka områden. Konsekvensen kan vara att motionera på FM att åtagandet bör tas bort från distriktet.

### **Nya stadgar och organisationsstruktur i distriktet, bilaga**

Vi uppdaterar nu stadgarna enligt bifogat förslag och utifrån förändrad organisationsstruktur och SGFs uppdaterade normalstadgar.

För att få närmare kontakt med klubbarna föreslås att valberedningen skall utgöras av personer från klubbstyrelser och att minst 2 i styrelsen skall representera klubbstyrelse. Verksamhetsansvariga kan om det behövs adjungeras styrelsen permanent eller vid styrelsemöten där det behövs för verksamheten. De närvarande konstaterade att domardelen nu till fullo är samlad under TK.

### **SM-veckan 2023**

Konstaterades att det finns en del tveksamheter efter genomförandet i dialogen med Stockholm och avsaknaden av intresse från SGF. Dessa frågor uppdras Mikael till att hantera med SGF och kommande arrangör för ett bättre genomförande 2024 och överlämning till 2025 års arrangör.

### **SM-veckan 2024**

Mikael Larsson redovisade nuläget.

Specifika frågor inför vårt arrangemang:

- Det har vid flera spelplatser varit ogynnsamt att lämna information om kommande event 2024 då hälften av spelarna redan lämnat tävlingen sista speldagen p.g.a. cut. Det hade varit mer logiskt att få informera redan från dag 1. Förstår inte riktigt SGFs hemlighetsmakeri som inte gynnar kontakten med spelarna.
- Eftersom det är en scratchtävling och ingen hcp-tävling är det lite konstigt att banan skall spelas på en handicapgrundande slopad bana. Vi skulle t.ex. vilja kunna spela några av våra korta par5or som par 4. Förstår därför inte grunden och skulle vilja få ett förtydligande kring detta. Det nya hcp-systemet innebär väl att alla hcp-grupper vid alla ronder kan revidera sin hcp. Tidigare var de ju begränsade till enbart utlysta tävlingar.
- När SöGDF har efteranmälda tävlanden har jag förstått att klubbarna inte hanterar avgifterna. Under SM uppfattade jag att Stockholms GDF skjutit över den till resp klubb vilket ställt till oreda hos både spelarna och klubbarna administrativt.
- Länken som skickats ut av SGF till TL är personlig vilket inneburit att samtliga som bistått TL att registrera i kansliet inte kunnat vara behjälpliga utan man har behövt flera koder alternativt inte kunnat avlasta TL.

Frågorna fortsätter diskuteras av arbetsgruppen för SM 2024.

### **Ordförandekonferens/Höstmötet**

Mikael Larsson och Matts Spångberg fick uppdraget att ordna program för ordförandekonferens och höstmöte.



### § 7 Nästa möte

Nästa möte är den 9 oktober i Katrineholm. Mötet startar vid lunch med golf beroende på väderlek.

### § 8 Kommande möten

#### Styrelsemöten:

9 oktober	Styrelsemöte Katrineholm
18 november	Styrelsemöte konstituerande

#### SöGDF-möten:

17-18 nov	Ordf.träff + höstmöte	Gripsholm
-----------	-----------------------	-----------

#### SGF-möten:

### § 9 Avslutning

Mikael tackade alla för ett väl genomfört möte.

Mikael Larsson  
Ordförande

Matts Spångberg  
Sekreterare